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Kövér László 
az Országgyűlés elnöke részére

Írá.llbeli kérdés 
Helyben 

Tisztelt Elnök Ú r! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűléstől szóló 2012, évi
XXXVI. törvény 42, § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani a Kormány
tagjainak feladat- és hatásköréről szóló 94/2018. (V, 22.) Korm. rendelet 92,§ 1. és 11, pontja szerinti
feladatkörében eljáró Dr. Kásler Miklós Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez,

,,Miért cs<Jkkent a Biztos Kezdet Gyerekhdzak száma az elmúlt 1tégy évben?"
címmel. A választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úri

A kormány képviselői a gyermekvédelmi rendszer kapcsán sokszor hangsúlyozzák, hogy milyen fontos
ellátási formának tartják a Biztos Kezdet Gyerekházakat, Valóban, több fontos jogszabályi és
finanszírozási változás is történt ezzel összhangban a:£ elmúlt években.
Egy tavalyi rendezvényen Sörös Iván, a Gyerrnekesély Főosztály (EMMI) főosztályvezetője a Gyermek, 
esélyteremtés, komplex megkűzelítés című előadásában kitért a Biztos Kezdet Gyerekházakra is Szerinte
ezek a házak már most éreztetik pozitív hatásukat, valamint elmondta, hogy jelenleg 112 ilyen ház van,
de számuk folyamatosan nő. Sajnos az adatok nem ezt mutatják.
A KSH adatait tekintve azt látjuk, hogy csökkent a gyerekházak száma, illetve stagnál. Ugyan jelentős
ugrást követően, 2014-ben 114 intézmény működött, de az ezt következő évben ez lecsökkent 111-re és
azóta is mindössze eggyel nőtt a számuk. Ráadásul, jelentősen csökkent a gondozott családok, illetve
gyermekek száma is. Ennél is nagyobb mértékben csökkent a gyerekházakban Ioglalkoztatouak száma.
Mindezek miatt kérdezem Miniszter Úrtól:

• Mi az oka annak, hogy nem jött létre több gycrckház az elmúlt években? 
• Miért csökkent a programban érintett gyermekek, családok és foglalkoztatottak száma? 
• Miként változott az elmúlt négy évben a gyerekházakra fordított állami támogatás 

mértéke? 
Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2018, szeptember 13. h~¾~~~
Bangóné Borbély Ildikó
országgyűlési képviselő
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